
Les rlponses du GO#Vet1fet1U!td canadien telatives aux trois quesJions ti 
soumettre a Ia Conference et la rlponse des Etats-U11is d'Ambique l'elative ti Ia 
,.,sponsabiliti des Etats en cc qui eoncerm les dommages eauses_ sui' leur terri-

. toife h la {JetSI)fll'lfe 0'11 awt biens des strangers n'ont ete YSfU8S IJU'apt~S /'impres­
sion de Ia p1'8sente publicalirm. Ces documents, qui sonl en cours rl'impression, . 

. seront publies et aistribues au• gouvetnements 1e plus t~t possible . .. 

The replies (l'om the Govwnm/Jnt of Canada on the three subfecls to be submitted 
to the Conference and that tJj the United States of .America on the subfecl of., 

'the responsibility of States for damage caused in thei·r te,itory to the pwson or 
propel'ty of foreig1181's were unfortunately receivl'.d after the present publication 
had been printed. These documents, which are being printed sepafWiely; will be 
published and distributed to the Govel'nments at the etffliest P,ossible date. __ • · · 
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